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Abstract (en)
[origin: WO8704909A1] Chair with a seat (3) and a per se elastically-yielding back support (5) consisting of several transverse ribs (9, 10) mutually
separated by intermediate spaces (11, 12, 13) and located roughly in the hip region. The ribs (9, 10) are held together by linking elements (17, 18,
19) in such a way that the transverse ribs (9, 10) are rotatable in relation to one another around horizontal axes and that the linking elements (17,
18, 19) consist of the membrane-type hinges (24) which cross over the intermediate spaces (11, 12, 13), with rotation-limiting elements (26, 27),
whereby the seat (3), together with the back support (5) and the latter together with the transverse ribs (9, 10) are moulded in one piece from plastic
by means of yielding cross-sections formed by the membrane-type hinges (24) and spring elements (25) relating thereto.

Abstract (fr)
Chaise comportant un siège (3) et un dossier (5) élastique en soi, lequel est constitué de plusieurs nervures transversales (9, 10) séparées les
unes des autres par des espaces intermédiaires (11, 12, 13) et situées approximativement dans la région des hanches. Ces nervures (9, 10)
sont maintenues ensemble par des éléments de liaison (17, 18, 19) de telle manière que lesdites nervures transversales sont rotatives les unes
par rapport aux autres autour d'axes horizontaux et que les éléments-liaison (17, 18, 19) sont constitués de charnières (24) du type à membrane
qui surmontent les espaces intermédiaires (11, 12, 13), lesdites charnières étant pourvues d'éléments (26, 27) limitant la rotation. Le siège (3)
conjointement avec le dossier (5) et ce dernier conjointement avec les nervures transversales (9, 10) sont moulés d'une pièce en plastique grâce à
des sections deformables constituées par les charnières (24) du type à membrane et les éléments à ressort (25) correspondants.
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